
Protokół nr 23/2024 z posiedzenia 

Leszczyńskiej Rady Seniorów 

Posiedzenie 4.03.2024 rozpoczęło się o godz. 11.00 w nowo oddanej po remoncie salce w 

biurze UTW Leszno na ul. Łaziebnej 14. 

Uczestniczyli:  
1.Wacława Dobrucka 
2. Ewa Dudzińska 
3. Irena Sierpowska-Glapiak 
4. Jacek Hebisz 
5. Bożena Kmietczyk 
6. Danuta Linke 
7. Danuta Sołtysik 
8. Barbara Szarszewska 
9. Hanna Hendrysiak 
10.Maria Zielony 
oraz przedstawicielka Prezydenta Miasta Leszna p. Małgorzata Nawrocik. W charakterze 

gościa obecna była dyrektor MOPR p. Donata Majchrzak-Popławska. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Powitanie i zdjęcie grupowe. 

3. Konsultacje Programu Pomocy „Taksówka dla Seniora”. 

4. Omówienie ustawy o specjalistycznej opiece geriatrycznej. 

5. Podsumowanie rozliczenia z działalności za rok 2023. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad.1 i 2 Obrady posiedzenia LRS otworzyła przewodnicząca Maria Zielony, przywitała 

zgromadzonych i zapoznała wszystkich z odnowioną siedzibą UTW. 

Ad.3 Podczas posiedzenia, wspólnie z Panią Donatą Majchrzak-Popławską - Dyrektor MOPR 

odbyły się konsultacje w sprawie Programu „Taksówka dla Seniora”. Przedstawiono 

propozycje oraz uwagi, które zostały uwzględnione w Programie. 

Ad.4 Omówienie ustawy o specjalistycznej opiece geriatrycznej. W Lesznie istnieje paląca 

potrzeba utworzenia Centrum Zdrowia dla osób w zaawansowanym wieku senioralnym (75+).  

Wiele wskazuje na to, że najlepszym wyjściem byłoby zaadoptowanie istniejącego ośrodka w 

Grzybowie. Mnożą się jednak trudności z pozyskaniem obiektu aktualnie administrowanym 

przez Wojewódzki Szpital Zespolony w Lesznie. 

Ad.5 Maria Zielony podsumowała rozliczenie kosztów działalności LRS za rok 2023. Zapoznała 

zebranych z efektem pracy p. Anity Niewiadomskiej psychologa prowadzącego telefon 



zaufania. Pani psycholog przeprowadziła przez 8 miesięcy pracy aż 376 rozmów z ludźmi w 

różnym wieku. Z dużej ilości pacjentów można wywnioskować, że zainicjowany przez LRS 

projekt był bardzo potrzebny. 

Ad.6 Pani Danuta Linke zabrała głos w sprawie zachowania młodzieży w środkach komunikacji 

miejskiej. W odpowiedzi przewodnicząca Maria Zielony zdecydowała się zaprosić na następne 

posiedzenie LRS Dyrektora komunikacji miejskiej. 

Ad. 7 Po wyczerpaniu porządku obrad zamknięto posiedzenie LRS, dziękując wszystkim za 

przybycie. 

 

Sporządziła         Przewodnicząca LRS 

Wacława Dobrucka        Maria Zielony  

    

                            


